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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

készült a képviselő-testület 2014. július 15-én 

9.00 órakor kezdődő rendkívüli nyilvános üléséről 

 

 

Helye:  XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.)  Díszterem 

 

20 fő képviselő (Báder György, Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, dr. Balogh András, 

Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Donga Árpádné, Dárdai Árpádné, 

Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 

Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér 

Klára) 

Jelen vannak (16 fő):  

(Báder György, dr. Balázs Zoltán, Bárdosi György, Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai 

Nándor, Dárdai Árpádné, Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László 

Tamás, Major Sándor, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre) 

 

Meghívottak:  

Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző, a Jegyzői Kabinet 

vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a 

Humánpolitikai Osztály vezetője, Dr. Sárosi Magdolna Polgármesteri Kabinet vezetője, 

Németh Tibor a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor 

főépítész, Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési 

Osztály vezetője, dr. Finta Béla a Közigazgatási és Ügyfélszolgálati Főosztály vezetője, 

Reiszné Naszádi Magdolna az Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg 

István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály vezetője, dr. Zsidei Kinga a Szociális 

és Egészségügyi Osztály vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. 

Turcsányi Miklós az Adóügyi Osztály vezetője, Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály 

vezetője, Kolbert Ferenc könyvvizsgáló. 

Jelen vannak:  

Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző, a Jegyzői Kabinet 

vezetője, Dr. Sárosi Magdolna Polgármesteri Kabinet vezetője, Németh Tibor a Főépítészi, 

Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály 

vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője  

 

További meghívottak:  

Dr. Bégány Attila a Kerületi Hivatal vezetője, Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi 

Önkormányzat Egészségügyi Intézményének főigazgató főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített 

Szociális Intézmény igazgatója, Kádas Endréné Ribán Hajnal a Fejlesztő Gondozó Központ 

vezetője, Dr. Kovács Imre a Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a 
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Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Kósa István a Gazdasági Működtetési 

Központ műszaki igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési 

igazgatója, Sas Csaba a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 

vezetője, Szaniszló Attila a CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász 

Márton a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, 

Dr. Kiss Gyula a Palota Holding Ingatlan-és Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter 

János a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft 

vezetője, Oláh Béla a RUP-15 Kft ügyvezető igazgatója,  Galambos Ferenc XV. kerületi 

Rendőrkapitány, Tóth Lajos a Csokonai Művelődési Központ vezetője, Simonfi Sándor a 

Rákospalota Óvárosi Református Egyházközség vezető lelkipásztora, Dr. Forgács József a 

REAC Sport Kft. elnöke  

 

Jelen vannak: Simonfi Sándor a Rákospalota Óvárosi Református Egyházközség vezető 

lelkipásztora, Dr. Forgács József a REAC Sport Kft. elnöke  

 

Többcélú Intézmények: 

Makai Katalin a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea 

a László Gyula Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a 

Száraznád Nevelési-Oktatási Központ igazgatója. 

 

Általános Iskolák: 

Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 

igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 

a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 

igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 

Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 

Általános Iskola vezetője. 

 

Óvodák: 

Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 

Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 

Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 

Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 

Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 

Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 

Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 

Jelen vannak:  - 

 

Alapítványok: 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a Holnapért, Alapítvány a 

MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti Nevelésért, Alapítvány a 

XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, Aranyszamár Művészeti és 

Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális Egyesület, ATHOSZ Művészeti-

Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges Gyermekeiért Alapítvány, Az 

Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, 

Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, Budapest XV. Kerületi Idősek és 

Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi Szervezete, CIVITALIS Egyesület, 

ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, CORTEX Alapítvány az Agysérültek 

Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, 

Az Egészségért Alapítvány, Együtt Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti 

Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, 
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Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti 

Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport Egyesület, Északi Fény Természetjáró 

Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási 

és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, Garabonciás Egyesület, Gondoskodás 

Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, Művészetért Egyesület, Hartyán 

Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, Hátrányos Helyzetűek Alternatív 

Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág Transz-Perszonális Egyesület, 

Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap már Késő Környezetvédelmi 

Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú Egyesület, Ifjúsági Caritas 

Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus Szíve Alapítvány, Jövőt 

Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem Alapítvány, Kinizsi TTK, 

Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási Alapítvány, Korszerű 

Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú Egyesület, Közbiztonsági 

Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő Egyesület, „KUCI” 

Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor Emlékalapítvány, 

LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club Budapest, Lehetőség a 

Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti Egyesület, Magyar 

Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia Ház Közhasznú 

Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok Szövetsége Egyesület, 

Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep Baráti Köre KHE, 

MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó és Természet 

Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének Rákospalotai 

Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, Nagyot Ugró Tinik 

Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun Diáksport Egyesület, 

NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott Gondolkodók Egyesülete, 

Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, Országos Gyermekvédő Liga, 

Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, 

Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó 

Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai Polgárőrség, Palotai Sporthorgász 

Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, 

Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért 

Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, 

Pestújhelyi Sport Club, Polgári Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai 

Fogyok Szövetsége, Pro Minor Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa 

Alapítvány, Rákospalota a Mi Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota 

Kiemelten Közhasznú Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota 

Közrend és Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár 

DSE, Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, 

ROM-SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

Miklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 
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Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete. 

Jelen vannak: - 

 

A képviselő-testület ülésén részt vett Komár Renáta és Botlik Krisztina jegyzőkönyvvezetők.  

  

   László Tamás polgármester: Köszönti a képviselő-testület megjelent 

tagjait, tisztségviselőket, érdeklődőket, a hivatal dolgozóit. Megállapítja, hogy a képviselő-

testület 16 fő jelenlétével határozatképes. Ismerteti a napirendi javaslatot: 

1. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról (Ikt.sz. 1/54-

180/2014. sz. anyag)    

2. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-

181/2014. sz. anyag)       

3. Előterjesztés REAC Sport Kft. működésének támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-184/2014. sz. 

anyag)      

4. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításáról (Ikt.sz. 1/54-185/2014. 

sz. anyag), (Ikt.sz. 1/54-185/a/2014. sz. anyag)     „R” 

5. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési tervekről 

(Ikt.sz. 1/54-182/2014. sz. anyag), (Ikt.sz. 1/54-182/a/2014. sz. anyag) 

6. Előterjesztés Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai közfeladat-

ellátás tárgyában megkötni tervezett köznevelési szerződésről (Ikt.sz. 1/54-186/2014. 

sz. anyag) 

A Mötv. 46.§ (2) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó: 

7. Előterjesztés Palota Önkormányzati segélyt megállapító határozat elleni fellebbezésről 

(Ikt.sz. 1/54-183/2014. sz. anyag)  

Kérdés, hozzászólás nincs, a napirend elfogadásáról kéri a szavazást.  

 

513/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok 

tárgyalási sorrendjét. 

(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 15 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

E l f o g a d o t t    n a p i r e n d: 

 

1. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról (Ikt.sz. 1/54-

180/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

2. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-

181/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
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3. Előterjesztés REAC Sport Kft. működésének támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-

184/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

4. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításáról (Ikt.sz. 1/54-

185/2014. sz. anyag), (Ikt.sz. 1/54-185/a/2014. sz. anyag)    „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

5. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről (Ikt.sz. 1/54-182/2014. sz. anyag), (Ikt.sz. 1/54-182/a/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

6. Előterjesztés Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai 

közfeladat-ellátás tárgyában megkötni tervezett köznevelési szerződésről (Ikt.sz. 

1/54-186/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

A Mötv. 46.§ (2) bekezdés b) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó: 

 

7. Előterjesztés Palota Önkormányzati segélyt megállapító határozat elleni 

fellebbezésről (Ikt.sz. 1/54-183/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

 

***** 

 

1. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Kosd utcai közműkiváltásról (Ikt.sz. 1/54-

180/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: A Vízművekkel történt közműegyeztetés 

során, az útépítéssel kapcsolatban, felmerült egy vízvezeték kiváltása. A bizottsági 

elnököknek adja meg a szót.  

 

   Bárdosi György bizottsági alelnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

támogatta az előterjesztést.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 3 

igen szavazattal és 1 tartózkodással támogatta az előterjesztést.  

 

   László Tamás polgármester: Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás 

nincs. Szavazást az előterjesztett határozati javaslatról.  
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514/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a XV. kerület Kosd utca (Szántóföld utca – Mogyoród 

útja közti szakasz) viziközmű kiváltásának bruttó 17.780 eFt költségét az Önkormányzat 

2014. évi költségvetésének általános tartalékából valósítja meg. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. évi költségvetés soron következő módosítása 
(Jogszabályi hivatkozások: a 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet; 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 

bekezdés 21. pontja) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 15 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

2. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-

181/2014. sz. anyag)       

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: A második napirendi pont a társasházi 

kamerarendszerrel kapcsolatos pályázati felhívás kiírásáról szól. A bizottsági elnököknek adja 

meg a szót.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 

igen szavazattal támogatta az előterjesztést és a pályázati kiírást javasolják kiegészíteni azzal, 

hogy az Önkormányzat a kamerarendszer működését a megvalósítást követően egy éven belül 

ellenőrizheti”.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdések következnek.  

 

   Dr. Novák Ágnes alpolgármester: A költségvetésben, a társasházakkal 

kapcsolatban, emlékei szerint a biztonsági zárakra vonatkozóan is van egy elkülönített összeg. 

Eltelt négy hónap, ezért szeretné tudni, hogy ezt az egyszerű és gyorsan végrehajtható 

megoldást mikor fogják napirendre tűzni?  

 

   László Tamás polgármester: A kérdés a hevederzárakra vonatkozik, 

mellyel kapcsolatos folyamat tudomása szerint elindult. Németh Tibor főosztályvezetőnek 

adja meg a szót válaszadásra.  

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A költségvetés forrásainak 

figyelembevételével elindították a kivitelező kiválasztására vonatkozó eljárást, majd ezt 

követően tudják a pályázati felhívást megjelenteni, mellyel minden kerületi lakosnak 

biztosítják a pályázati lehetőséget. 

 

   László Tamás polgármester: Hozzászólás nincs. Az 1-es számú 

határozati javaslatról kéri a szavazást, mely a módosítással kiegészítve a következő: 

„Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy pályázatot ír ki az 1/54-181/2014. számú előterjesztés 1. 

és 2. számú melléklete szerinti tartalommal, azzal a módosítással, hogy a pályázat 
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benyújtásának feltételei kiegészül azzal, hogy az Önkormányzat a kamerarendszer működését 

a megvalósítást követően egy éven belül ellenőrizheti, a Budapest XV. kerület közigazgatási 

területén található társasházak és lakásszövetkezetek részére kamerarendszer működtetéséhez 

nyújtott önkormányzati támogatásra a 2014. évi költségvetésről szóló 6/2014. (II.21.) ök. 

rendelet 3.2 mellékletében „Társasházi kamerarendszer pályázati keret” címen biztosított 

10.000 e Ft előirányzat terhére”. 

 

515/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy pályázatot ír ki az 1/54-181/2014. számú előterjesztés 1. 

és 2. számú melléklete szerinti tartalommal, azzal a módosítással, hogy a pályázat 

benyújtásának feltételei kiegészül azzal, hogy az Önkormányzat a kamerarendszer működését 

a megvalósítást követően egy éven belül ellenőrizheti, a Budapest XV. kerület közigazgatási 

területén található társasházak és lakásszövetkezetek részére kamerarendszer működtetéséhez 

nyújtott önkormányzati támogatásra a 2014. évi költségvetésről szóló 6/2014. (II.21.) ök. 

rendelet 3.2 mellékletében „Társasházi kamerarendszer pályázati keret” címen biztosított 

10.000 e Ft előirányzat terhére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 
(Jogszabályi hivatkozás: 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet 3.2 melléklete, 2011. évi CLXXXIX. törvény 

13.§ (1) bekezdés 17. pontja, 2003. évi CXXXIII. törvény 25.§-a, 2004. évi CXV. törvény 14/A.§) 
(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 15 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Az előterjesztésben szereplő 2-es számú 

határozati javaslatról kéri a szavazást.  

 

516/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt felkéri a polgármestert, hogy az 1/54-181/2014. számú 

előterjesztés melléklete szerinti pályázati felhívás közzététele érdekében a szükséges 

intézkedéseket tegye meg. 

Felelős: polgármester 

Határidő: a költségvetési rendelet soron következő módosítását követően, legkésőbb 2014. 

július 23. 
(Jogszabályi hivatkozás: 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet 3.2 melléklete, 2011. évi CLXXXIX. törvény 

13.§ (1) bekezdés 17. pontja, 2003. évi CXXXIII. törvény 25.§-a, 2004. évi CXV. törvény 14/A.§ alapján) 

(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 15 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Az előterjesztésben szereplő 3-as számú 

határozati javaslatról kéri a szavazást.  
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517/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a pályázatok felbontására és javaslat készítésére felkéri 

Bitvai Nándor, Báder György és Major Sándor képviselőket. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 
(Jogszabályi hivatkozás: 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet 3.2 melléklete, 2011. évi CLXXXIX. törvény 

13.§ (1) bekezdés 17. pontja, 2003. évi CXXXIII. törvény 25.§-a, 2004. évi CXV. törvény 14/A.§ alapján) 

(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 15 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

3. Előterjesztés REAC Sport Kft. működésének támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-

184/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: A harmadik napirendi pont a REAC Sport 

Kft. működésének a támogatásáról szól. Tisztelettel köszönti Forgács József urat, a REAC 

Sport Kft. elnökét. A Kft. éves költségvetése hozzávetőleg 60 millió forint. Az 

elkövetkezendő időkben jelentős fejlesztéseket terveznek a Budai II. Stadionban és 

környezetében, melyek közül az egyik legjelentősebb a Bányász parkban létesítendő sport- és 

rendezvényközpont megépítése. Ez mellett fel kívánják újítani a jelenleg öltözőként, 

irodaként és szállóként használt földszint + kétemeletes épületet, ami klubházként 

funkcionálhat a jövőben is, illetve fel kell újítani a Budai II. Stadiont is. Az említett hármas 

sportcélú infrastruktúra akkor tud igazán hatékonyan és erőteljesen működni, ha a kerületben, 

a fiatalok előtt is példaként említhető versenysport működik, amit jelenleg csak a REAC Sport 

Kft. képvisel. Az elmondottakra való tekintettel és a REAC Sport Kft. elnökének a kérése 

alapján, a 2014/2015-ös idényben, az önkormányzat a költségvetés tervezése során összesen 

30 millió forint támogatást szeretne nyújtani, idén 17 millió forintot, a jövő tavaszi 

időszakban 13 millió forintot. A kérés méltányolható és jövőbe mutató, ezért indítványozza az 

előterjesztés elfogadását. A bizottsági elnököknek adja meg a szót.  

 

   Bárdosi György bizottsági alelnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

támogatta az előterjesztést.  

 

   Szilvágyi László bizottsági alelnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság  emlékei szerint 3 tartózkodással nem támogatta az előterjesztésben 

foglaltakat.  

 

   László Tamás polgármester: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 2 ellenszavazattal és 1 tartózkodással nem támogatta az 

előterjesztésben foglaltakat. A Közoktatási, Közművelődési, Egészségügyi és Sport Bizottság 

elnökének adja meg a szót.  
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   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság határozatképtelen volt, ezért az előterjesztést nem tudta 

megtárgyalni.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 

igen szavazattal támogatta az előterjesztésben foglaltakat.  

 

   László Tamás polgármester: Dr. Forgács József úrnak adja meg a szót.  

 

   Dr. Forgács József a REAC Sport Kft. elnöke: Készül egy olyan 

összeállítás a képviselő-testület részére, mely bemutatja a rendszerváltás óta eltelt időszakban 

a REAC működését. Ez idő alatt sok minden történt a kerület sportéletében. Azért tartja 

fontosnak ezt elmondani, mert ferde kép alakult ki a REAC-ról, de a XV. kerület sportjáról is, 

ahol képviselték a versenysportot. Abban a tudatban élt, hogy a sportnál nincs nagyobb 

prevenció a drogfogyasztással kapcsolatban. Azok a gyerekek, akik a pályán sportolnak, nem 

az aluljárókban fogják leélni az életüket, hanem egészséges állampolgárokként. Kéri a 

képviselő-testületet, hogy a 25 éve tartó erőfeszítését támogassák, azért, mert erején felül van 

a teljesítőképessége. Ha nem sikerül a támogatást megkapni, nagy valószínűséggel és nagy 

sajnálatára, meg kell szüntetnie a klubot. 25 éve vezeti, szponzorálja a klubot és minden más 

tevékenységet ellát. Nem ők akarták, hogy a klub kft. legyen. Polgármester úrnak, a 

beszélgetések során többször felajánlotta, hogy a Kft. 100 %-os tulajdonjogát ingyen átadja az 

önkormányzatnak. Büszke arra, hogy Rákospalotán működik egy ilyen klub, amiben az Ő 

munkája is benne van. Segítséget kér ahhoz, hogy még hosszú távon működhessenek, ugyanis 

a klub ezelőtt két évvel lett 100 éves és szeretné ha még további 100 évig működhetne a 

kerületben. A létesítmény használatát is újra fogják tárgyalni, de az ismeretekkel kapcsolatban 

hiányt érez azoknál az embereknél is, akiknek dönteniük kell a témában. Az egész, több 

milliárd forint értékű létesítmény nem lenne a kerületben – ideértve a Szántóföld úti, a 

Vasgolyó utcai pályákat és a központi stadiont is – ha nem lenne a REAC. A kerület 

támogatásának hozadéka is van, sőt, Rákospalotának országos hírnevet szerzett a REAC.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdések következnek.  

 

   Szilvágyi László képviselő: A kérdése indokolja azt is, hogy a 

Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság  miért nem támogatta az előterjesztésben 

foglaltakat. Polgármester úr ismertette a fejlesztési terveket, ami még indokoltabbá teszi a 

kérdését.  Valószínűleg  a sportcsarnokot és a REAC stadiont nem csak a REAC Sport Kft. 

fogja használni. Ha a támogatás indokaként arra hivatkoznak, hogy mi lesz 20 év múlva, 

akkor felmerül az a kérdés, hogy a többi szakosztályt megkérdezték arról, hogy nekik 

szükségük van támogatásra? Mindenki tudhatja, hogy a sport szakosztályok nem dúskálnak az 

anyagi javakban. Volt valamilyen megkeresés a többi sportszervezet irányába?  

 

   László Tamás polgármester: A többi sportszervezet felé nem történt 

ilyen jellegű megkeresés, de megnyugtatásul közli, hogy Szilvágyi László képviselő 

indítványát a Fidesz frakció elfogadhatónak tartja. Hozzászólások következnek.  

 

   Tóth Imre képviselő: Könnyű helyzetben van, hiszen az elmúlt 

időszakban is a sport mellett elkötelezett támogatónak mondhatja magát. Egy kicsit részese 

lehet annak, amit elnök úrnak meg kell köszönnie, azt, amit a kerület sportjáért és a REAC 

működéséért és fenntartásáért tett. Az elmúlt időszakban Dr. Forgács József és a REAC neve 

valóban egybeforrt, az áldozatos munkájának tudható be az egyesület eredménye. Biztos, 



 10 

hogy éltek már meg szebb napokat is, nehezebb napokat is, de a jövő az mindig „fényesen 

csillog”, amit az elmondott tervek is lehetővé fognak tenni. Támogatja az előterjesztést, mint 

ahogy az elmúlt időszakban is tették a sporttal, vagy kiemelten a REAC-cal kapcsolatban. 

Örül annak, hogy polgármester úr dicsérte a REAC-ot, de emlékszik arra, hogy az előző 

ciklusban a pálya infrastrukturális fejlesztésével kapcsolatban a pályavilágítás kiépítését a 

korábbi Fidesz frakció élesen bírálta és nem szavazta meg. Örül annak, hogy a REAC-cal és a 

sporttal kapcsolatban megváltozott a véleményük és a szemléletük. Ha a támogatás egységes 

lesz, akkor képviselőtársa módosító indítványa valamilyen szinten meg fogja oldani az 

egyesületek működését.  

  

   Szilvágyi László képviselő: Megnyugtatásul közli, hogy nyugodt, nincs 

szüksége a nyugtatásra. A módosító indítványát nem neki kellett volna benyújtania, hanem 

polgármester úrnak vagy a sportért felelős alpolgármesternek vagy az új polgármester 

jelöltnek. Csak azt tette, amit tennie kellett és köszöni az elvégzett munkát. Három vagy négy 

alkalommal vett részt a különböző egyeztetéseken, de halkan megjegyzi, hogy a 

paradigmaváltást hiányolja. Szóba került az elmúlt időszak is, de azt a korábbi városvezetés is 

tudta becsukott szemmel, hogy „kérek szépen pénzt és én adok”. Ebben nem lát semmilyen 

paradigmaváltást. Reméli, hogy sikerül egy olyan struktúrát kialakítani, ahol az ifjúságnak 

valóban egy perspektívát nyújtó klub modellje jön létre, amihez ha kérik, bármikor segítséget 

nyújt.  

 

   László Tamás polgármester: Több hozzászólás nincs, a vitát lezárja. 

Az első és második határozati javaslat elfogadásához minősített többség szükséges, kéri a 

szavazást az 1-es számú határozati javaslatról.   

 

518/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 
 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a REAC Sport Kft. kérelme alapján, 2014. évben az NB 

III-as felnőtt labdarúgó csapattal kapcsolatosan felmerülő működési kiadások fedezésére a 

REAC Sport Kft. számára 17.000 eFt összegű támogatást biztosít a 2014. évi költségvetésről 

szóló önkormányzati rendelet 3.1. sz. mellékletében szereplő Általános tartalék előirányzata 

terhére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. július 15. 
(Jogszabályi hivatkozások: 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 3.1. melléklete) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: A 2-es számú határozati javaslatról kéri a 

szavazást.  

 

519/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a REAC Sport Kft. részére, 2015. június 30-ig 13.000 eFt 

összegű működési támogatást biztosít. Felkéri a polgármestert, hogy a támogatás összegét a 

2015. évi költségvetés tervezésekor terveztesse be. 

Felelős: polgármester 
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Határidő: elfogadásra 2014. július 15., az előirányzat biztosítására a 2015. évi költségvetés 

tervezése 
(Jogszabályi hivatkozások: 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 3.1. melléklete) 
(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: A 3-as számú határozati javaslatról kéri a 

szavazást.  

 

520/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármestert, hogy a REAC SPORT 

Kft-vel kötendő működési támogatásról szóló támogatási szerződést írja alá. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra 2014. július 15., aláírásra 2014. szeptember 30., utalására az aláírást 

követő 8 napon belül 
(Jogszabályi hivatkozások: 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 3.1. melléklete) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Elnök úrnak köszönik a megjelenést és 

mind a személyének, mind a klubnak sok sikert kívánnak.   

 

 

4. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Önkormányzat 2014. évi költségvetésének IV. módosításáról  

(Ikt.sz. 1/54-185/2014. sz. anyag), (Ikt.sz. 1/54-185/a/2014. sz. anyag),  

(Ikt.sz. 1/54-185/b/2014. sz. anyag)      „R” 

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

 

   László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek ad szót. 

 

   Dr. Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték és Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag 

támogatták. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság határozatképtelenség miatt ezt az előterjesztést sem 

tárgyalták.  

 

   Szilvágyi László bizottsági alelnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 3 tartózkodással nem támogatta az előterjesztésben foglaltakat. 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 3 

igen 1 tartózkodással támogatta az előterjesztést, a képviselő módosító indítványát 2 igen és 2 

tartózkodás mellett nem támogatta.  
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   László Tamás polgármester: A könyvvizsgálói véleményt megkapták, 

a könyvvizsgáló úr nem jelent meg, de a véleménye utolsó mondatát idézi: „Javasolja a 

képviselő testület részére, hogy a módosítást fogadják el.”. Kérdés nincs, hozzászólások 

következnek.  

 

   Dr. Balázs Zoltán képviselő: A képviselő úr érvelését el tudja fogadni 

és támogatni fogja a módosító indítványát. Minden pénzzel el kell számolni az összes 

egyesületeknek, ha ezt a pénzt valaki nem tudja felhasználni, akkor az önkormányzatnak 

vissza kell kapni.  

 

   Bitvai Nándor alpolgármester: A Szilvágyi képviselő módosító 

indítványához szeretne hozzászólni, aki elmondta, hogy meg kellett volna kérdezni más 

egyesületeknek a vezetőit is, hogy plusz támogatásra van-e igényük. A REAC Sport Kft-t sem 

keresték meg, hanem sportegyesület kereste meg az önkormányzatot. Támogatni fogja a 

módosító javaslatot – nem azért, mert jön a kampány időszak, hanem - azért, mert azok a 

források, melyek a sporthoz jutnak a kerületben, mindig jó helyre jutnak. Módosító 

javaslatban szerepel egy tétel, melyben a képviselő úr felosztott  a REAC Sportiskolának 

támogatás címén 2 millió forintot a szakosztályok között. Szeretné érzékeltetni, hogy a 

módosító javaslat kampány ízű. Milyen koncepció alapján gondolja, hogy a Feminának plusz 

1 millió forintot ad, a Kinizsi TTK-nak 700 ezer forintot. Megkérdezte-e a sportegyesületek 

vezetőitől, hogy ennyi pluszforrásra lenne-e szükségük, vagy pedig úgy gondolta, hogy ezt 

így megteheti. Támogatja és köszöni, hogy felvetette ezeket a kérdéseket és a 

sportegyesületek többletforráshoz juthatnak még az idén.  

 

   Szilvágyi László képviselő: Ha most kampányol, akkor 2012-ben is, - 

de annak semmi értelme nem lenne - mert akkor is teljesen ugyan ilyen módosító 

előterjesztést nyújtott be. Ugyanígy volt leosztva – megbeszélve az egyesületekkel – most 

csak matematikai alapon készítették ezt az arányosítást, mely bele van írva az indoklásba, 

hogy átlagos 10 %-kal lett számolva. Ha nagyon kampányolni szeretett volna, akkor 140 %-ot 

kért volna az összes egyesületnek. Ha a kerület vezetése koncepciókban, kidolgozott 

alapelvek mentén és hosszú távon dolgozik, akkor automatikusan kellett volna egyéb 

támogatásnak is lennie. Lehet, hogy kevésbé érthető módon nyúlt ehhez a kérdéshez, de az 

előterjesztést a 2012-es alapján készítette. Hangsúlyozná, hogy a 8-10 szakosztály a REAC 

teljes 30 milliós összegének a 30 %-át kapják és reméli, hogy az eddigi eredményeknek 

megfelelően fogják felhasználni.  

 

   László Tamás polgármester: Szilvágyi képviselő arányos, mértéktartó 

és matematikai alapon készített módosító indítványának a 3. számú határozati javaslatát 

lehetne-e módosítani úgy, hogy a tollaslabda, tenisz, kézilabda 1 millió forintját harmadolják 

330-330-340 ezer forintot kapjanak. Beleegyezik-e egy ilyen indítványba? 

 

   Szilvágyi László képviselő: Természetesen igen.  

 

   Báder György képviselő: Az utóbbi 3-3,5 év alatt 100-200 milliós 

nagyságrendben költöttek a szakosztályok működésre, melyben nincs benne a jégpálya, a 

műfüves pálya és egyéb sportra adott pénz.  
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   László Tamás polgármester: Most 18 milliárdos költségvetésről 

tárgyalnak, ehhez képest pár száz ezer forintról van szó. A vitát lezárja, megadja a szót 

Sumics János kerületi lakosnak.  

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Sumics János kerületi lakosnak 3 percben szót ad.  

(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 

 

    Sumics János kerületi lakos: A 2013. évi  CLXV. tv. 1. §, 1.), 2.), 3) és 

4) pontok figyelembe vételével javasolja, hogy a 4. sorszámmal jelzett előterjesztést, mely a 

2014. évi költségvetés IV. módosítását irányozza elő az Észak-pesti Kórház bontásáról ne 

feledkezzenek meg. Kéri a polgármestert - mint előterjesztőt - hogy a pénzeszközök 

átcsoportosításával nyert összegek és az évi 19 milliárd forint költségvetés terhére az Észak-

pesti Kórház kilenc romos épület bontására a pénzforrást jelölje meg. Másrészt a múzeum 

raktárkészletének a pusztulásának megakadályozásában segítségre van szükség. Számukra 

ismert, hogy a bontási tervek elkészültek, az önkormányzat vállalta, hogy önerőből képesek a 

feladat elvégzésére. A bontási anyag egy részét a régi épületek felújítására fel lehet használni. 

Ezt a javaslatát a polgármester úrnak 2014. július 14-én a hivatalában már előterjesztette. 

Kéri, hogy a múzeum konzerválását kellő időben végezzék el. Kiss Emília a múzeum vezetője  

is hasonló kérelemmel fordult a polgármester úrhoz és a testülethez.  

 

   László Tamás polgármester: Az Észak-pesti Kórház bontására 50 

millió forint előirányzat van tervezve, ezt az összeget ésszerűen és jogszerűen fel fogják 

használni. Rendeletalkotás következik, az előterjesztett javaslatról kéri a szavazást. 

 

Rendeletalkotás 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megalkotja Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 27/2014. (……..) önkormányzati rendeletét a 2014. évi 

költségvetésről szóló 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

Felelős: polgármester 

Határidő: kihirdetésre 2014. július 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. tv. 111. § (2)-(3) bekezdése) 

(Szavazati arány: 13 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: A kiegészítés az előterjesztés 5. számú 

határozati javaslatának módosításra vonatkozik, ezért először erről kéri a szavazást. 

 

521/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2014. évi költségvetés Sportegyesületek támogatása 

során szereplő összegeket az általános tartalék terhére az alábbiak szerint megemeli: 
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Szervezet 
Plusz támogatás 

ezer forintban 

Új támogatási 

összeg 

ezer forintban 

Femina  1000 7500 

Edőcs István Egyesület 700 3700 

Palota RSC 2000 10000 

BLF Kosárlabda Klub 1000 5000 

Dynamic Karate SC 670 3000 

Kinizsi TTK 700 3700 

REAC Sportiskola SE 2000 30000 

Diáksport Egyesületek  1000 8595 

Szabadidő Sport Egyesületek  1410 11000 

Összesen: 10480 82495 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. tv. 111. § (2)-(3) bekezdése) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
(Az 1/54-185/a/2014. iktatószámon benyújtott módosító javaslat alapján!) 

Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Az előterjesztés 2. számú határozati 

javaslatáról kéri a szavazást. 

 

522/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a megemelt támogatási összegeket a 

költségvetés V. módosításában biztosítsa. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. tv. 111. § (2)-(3) bekezdése) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
(Az 1/54-185/a/2014. iktatószámon benyújtott módosító javaslat alapján!) 

Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Az előterjesztés 3. számú határozati 

javaslatárának a módosításával kéri a szavazást, - melyet Szilvágyi képviselő úr elfogadott - 

hogy a tollaslabda 330 ezer forint, tenisz 330 ezer forint, valamint a kézilabda 340 ezer forint.  
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523/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a költségvetés V. módosítását követően a 

támogatási szerződéseket kösse meg a sportszervezetek képviselőivel, azzal, hogy a REAC 

Sportiskola SE a többlettámogatást a nem labdarúgással foglalkozó szakosztályaira fordíthatja 

az alábbi felosztásban:  

- atlétika: 250.000,- Ft, 

- sakk: 250.000,- Ft, 

- súlyemelés: 250.000,- Ft, 

- úszás: 250.000,- Ft, 

- tollaslabda: 330.000,- Ft, 

- tenisz:  330.000,- Ft, 

- kézilabda: 340.000,- Ft. 

Felelős: polgármester 

Határidő: a költségvetés V. számú módosítását követő 30 nap 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. tv. 111. § (2)-(3) bekezdése) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
(Az 1/54-185/a/2014. iktatószámon benyújtott módosító javaslat alapján!) 

Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

5. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről (Ikt.sz. 1/54-182/2014. sz. anyag), (Ikt.sz. 1/54-182/a/2014. sz. anyag) 

  Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

 

   László Tamás polgármester: Az előterjesztést tárgyalta a Pénzügyi és 

Jogi Bizottság, a bizottsági elnökének adja meg a szót. 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az előterjesztéshez volt egy 

módosítása a hivatalnak, azt szavazta meg a Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen szavazattal 

egyhangúan.  

 

   László Tamás polgármester: Az előterjesztésben a román és a szerb 

nemzetiségi önkormányzatokkal kapcsolatos gazdálkodás intézkedési tervéről van szó. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. A két határozati javaslat egyszerű szavazati 

többséget igényel. Kéri a szavazást az előterjesztett határozati javaslatokról.  

 

524/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Állami Számvevőszéknek a XV. kerületi Román 

Nemzetiségi Önkormányzat vizsgálatáról szóló JELENTÉSE alapján készült 1/54-

182/a/2014. iktatószámú előterjesztés 1. számú melléklete szerinti intézkedési tervet 

elfogadja, és felkéri a polgármestert, hogy azt juttassa el az Állami Számvevőszék elnökéhez 

Felelős: Polgármester 

Határidő: 2014. július 15. (döntésre) 

2014. július 26. (az Állami Számvevőszékhez történő megküldésre) 
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(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi LXVI. törvény, 2011. évi CXCV. törvény, 2011. évi CLXXIX. törvény, 

368/2011. (XII.31.) Korm. rendelet, 370/2011.(XII.31.) Korm. rendelet) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

525/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Állami Számvevőszéknek a XV. kerületi Szerb 

Nemzetiségi Önkormányzat vizsgálatáról szóló JELENTÉSE alapján készült 1/54-

182/a/2014. iktatószámú előterjesztés 2. számú melléklete szerinti intézkedési tervet 

elfogadja, és felkéri a polgármestert, hogy azt juttassa el az Állami Számvevőszék elnökéhez. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. július 15. (döntésre) 

2014. július 26. (az Állami Számvevőszékhez történő megküldésre) 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi LXVI. törvény, 2011. évi CXCV. törvény, 2011. évi CLXXIX. törvény, 

368/2011. (XII.31.) Korm. rendelet, 370/2011.(XII.31.) Korm. rendelet) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 0 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

6. A Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközséggel óvodai közfeladat-ellátás 

tárgyában megkötni tervezett köznevelési szerződésről (Ikt.sz. 1/54-186/2014. sz. 

anyag) 

  Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  

 

 László Tamás polgármester: Köszönti SimonfiSándor lelkipásztor urat, 

aki azzal a kérelemmel fordult az önkormányzathoz, hogy a Kossuth utcai ingatlanon egyházi 

óvodát kívánnak létesíteni, melyhez egy előzetes ígérvényt kért az önkormányzat részéről. 

Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

 Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság határozatképtelenség miatt nem tárgyalta az előterjesztést. 

 

 Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 

igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

 László Tamás polgármester: Kérdések következnek. 

 

 Király Csaba képviselő: Érvényben van még a Kossuth utcai 

ingatlanra a bontási engedély? Amennyiben még érvényben van, mikor jár le a határideje? 

Amennyiben valóban óvodai férőhelyre van szükség, akkor miért nem a Bogáncs utcai 

ingatlanon fejleszt az önkormányzat, ahol megfelelő méretű telek áll rendelkezésre? A 

forgalmas Kossuth utcában lévő telek mennyire alkalmas gyerekek óvodai elhelyezésére? 

Létesíthető egyáltalán óvoda a Kossuth utcai ingatlanon? 
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 László Tamás polgármester: A bontási engedély érvényben van. Az 

óvoda-alapítási kérelem a saját tulajdonban lévő ingatlanra vonatkozik. Az ingatlanon 

lehetőség van úgy elhelyezni az ingatlant, hogy a csoportszobák és a kert az épület által 

védelmet nyerjen. A szabvány szerint a telek elegendő méretű 4 csoportos óvoda létesítésére. 

Hozzászólások következnek. 

 

 Király Csaba képviselő: Ebből a megállapodás-tervezetből az 

feltételezhető, hogy ez a fejlesztés nem egyedül az egyház fejlesztése lesz. Vélelmezhető, 

hogy ehhez a fejlesztéshez a későbbiekben az önkormányzat is hozzá fog járulni. Amennyiben 

az önkormányzatnak valóban hozzá kell járulnia anyagilag is az óvodai férőhelyek 

kialakításához, akkor miért nem a saját területén épít az önkormányzat óvodát? 

 

 Gyurcsánszky János képviselő: Támogatja az előterjesztést. Jelenleg 

egy elvi döntésről van szó, a köznevelési megállapodás megkötéséről. A köznevelési 

megállapodásban benne lesz minden, amit a törvény előír, és minden olyan részlet is, ami 

mindkét fél érdeke. Jó dolog az, hogy az egyháznak van forrása egy óvoda létesítésére. 

Amennyiben megvalósul az intézmény, azzal gazdagabbá válik a kerület is. 

 

 Simonfi Sándor vezető lelkipásztor: Gyurcsánszky János képviselő úr 

hozzászólására reagálva megerősíti, hogy az egyházi óvodára valós igény van. Az 

egyházközség közel 10 éve baba-mama kört működtet, ahol hetente 8-15 anyuka van jelen. 

Terveik szerint az óvodai férőhelyek 75%-át az Ó-falusi gyerekek fogják igénybe venni. 

Országos gyakorlat, hogy minden egyházi óvoda nyitott az olyan nem vallásos családok felé, 

akik elfogadják az óvoda programját. Valóban a Kossuth utcai fronton kerülne elhelyezésre az 

épület. Az előzetes közoktatási megállapodás megkötésére azért van szükség, mert ez segíti 

abban az egyházközösséget, hogy egyéb -  akár pályázati -  forrásokat is be tudjanak vonni. 

Az egyházközösség működése során soha nem kért pénzt az önkormányzattól. Jelen esetben 

sem gondoltak erre. Az egyházközösség saját forrásait igénybe véve kívánja megvalósítani a 

beruházást. A későbbiekben sem tervezik azt, hogy a napi működési költségeket ráterhelnék 

az önkormányzatra. Esetleg annyi segítséget el tudnának fogadni, hogy a bútorok beszerzését 

támogatná az önkormányzat. A Képviselő-testület ezzel a megállapodással semmiféle anyagi 

kötelezettséget nem vállal a későbbiekre vonatkozóan. Ennek az egyházi óvodának a 

megvalósítása az önkormányzat vagyonát fogja gyarapítani, nem pedig kötelezettségeket fog 

jelenteni számára. 

 

 László Tamás polgármester: A református egyházközösség az óvodai 

ellátó rendszerbe illeszkedő óvoda létesítését tervezi, melyhez lelkész úr minden garanciális 

elemet megadott. Javasolja az előterjesztett határozati javaslat elfogadását, kéri a szavazást.  

 

526/2014. (VII.15.) ök. számú határozat 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy amennyiben a Rákospalota - Óvárosi Református 

Egyházközség óvodát alapít a XV. kerületben, a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 

törvény alapján köznevelési szerződést köt az Egyházközséggel. 

Felelős:  polgármester 

Határidő:  2014. július 15.  
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(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 23. § (5) bekezdés 10. pontja, 2011. évi CXC. törvény 74. 

§ (2) bekezdés) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

 László Tamás polgármester: Jó munkát kíván lelkész úrnak az óvoda 

megalapításához, melyhez az önkormányzat is minden szükséges segítséget megad a jövőben. 

A képviselő testület zárt üléssel folytatja a munkáját. Megköszöni a meghívottaknak a 

részvételt, a nyilvános ülést bezárja.  

 

 

 
K.m.f. 

 

 

 

 

Juhászné dr. Baráth Márta 

jegyző 
László Tamás  

polgármester 

 

 

 


